
Fabianki, 05.09.2023 r. 

 

 

WNIOSKI 

z posiedzenia Klubu Radnych 

„WSPÓLNA SPRAWA” 

 

     Posiedzenie Klubu Radnych „Wspólna Sprawa” odbyło się w dniu 5 września 2023 roku w siedzibie 
Urzędu Gminy w Fabiankach. Udział w nim wzięli członkowie Klubu: 

- Ewa Szczepańska – przewodnicząca 

- Wojciech Mosakowski – sekretarz 

- Piotr Jetter – skarbnik 

oraz zaproszony na posiedzenie gość: 

- Zbigniew Słomski – Wójt Gminy Fabianki 

 

     Na posiedzeniu Klubu omówiono szczegółowo następujące tematy: 

- projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości w obrębie 
ewidencyjnym Bogucin 

- zmiany lokalizacji pojemników na śmieci w Chełmicy Cukrowni 

- koncepcji rozbudowy szkoły podstawowej w Cypriance o przedszkole, żłobek i stołówkę 

- stanu zaawansowania budowy bloku mieszkalnego w Chełmicy Cukrowni 

- wykonania napraw gwarancyjnych na terenie gminnego stadionu sportowego 

- uruchomienia ośrodka zdrowia w budynku przy siedzibie Urzędu Gminy 

- skradzionych lamp solarnych przy drodze gminnej  

- stanu utrzymania parku w Szpetalu Górnym  

- stanu utrzymania skweru przy zjeździe na stadion w Chełmicy Cukrowni 

- stanu zaawansowania prac przy budowie ścieżki zdrowia wokół gminnego stadionu sportowego 

- sposobu organizacji i  sfinansowania obsługi imprezy rozrywkowej w sali gimnastycznej Gminnego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Cypriance 

- braków w wyposażeniu placu zabaw w Chełmicy Cukrowni 

- przetargów na wykonanie kanalizacji sanitarnej w Szpetalu Górnym - II i III etap  

- zagospodarowania działek gminnych przy drodze do stadionu gminnego 



- jakości wody w gminnej sieci wodociągowej w świetle występującego w Polsce zagrożenia zakażeniem 
bakterią legionelli   

- stanu technicznego przepustu pod drogą za jeziorem w Cypriance 

- stanu zaawansowania prac nad inwentaryzacją bezodpływowych zbiorników na nieczystości ciekłe na 
terenie gminy 

- ilości podłączeń do nowo wybudowanej gminnej sieci kanalizacji sanitarnej tych nieruchomości, które 
taki obowiązek posiadają z uwagi na dotychczasowe korzystanie z bezodpływowych zbiorników na 
nieczystości ciekłe. 

      

      

WNIOSKI 

 

1. Klub Radnych „Wspólna Sprawa” wyraża obawę o dostateczne zagwarantowanie niezbędnej 
infrastruktury w związku z planowaną rozbudową szkoły podstawowej w Cypriance. Chodzi o 
podjazdy i miejsca parkingowe, odpowiednią ilość boisk sportowych i placów zabaw dla 
zwiększonej ilości  uczniów. 
Wnioskujemy o spotkanie z Panem Wójtem w celu przedstawienia opracowanej koncepcji 
rozbudowy szkoły. 
 

2. W nawiązaniu do stanu technicznego nawierzchni stadionu gminnego i problemów z 
późniejszym egzekwowaniem usuwania zaistniałych wad i usterek, Klub wnioskuje o objęcie  
bardziej szczegółowym nadzorem i kontrolą realizację kolejnych gminnych inwestycji 
przez osoby wyznaczone przez Urząd Gminy, odpowiedzialne za ich prawidłową realizację. 
 

3. Jako Klub Radnych „Wspólna Sprawa” stoimy na stanowisku, że wszelkie imprezy 
okolicznościowe, festyny i zabawy finansowane z budżetu gminy powinny mieć charakter 
otwarty, integrujący bez wyjątku wszystkich mieszkańców gminy, którzy w takiej imprezie będą 
chcieli wziąć udział. 
Wyjątkiem mogą być imprezy dedykowane poszczególnym grupom mieszkańców naszej 
Gminy – np. grupom zawodowym jak Dzień Nauczyciela, grupom społecznym jak Dzień 
Dziecka, imprezy sołeckie i.t.p. 
 

4. Klub zgodnie z wcześniejszym ustaleniem z Prezesem Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Komunalnej Sp. z o.o., wystąpi do  przedsiębiorstwa o przedstawienie i omówienie wyniku 
finansowego za 2022 rok oraz  zadań inwestycyjnych i remontowych zrealizowanych przez 
Spółkę w zeszłym roku. 
 

5. Klub Radnych „Wspólna Sprawa” przypomina  w kontekście placu zabaw w Chełmicy Cukrowni, 
że realizacja zadań w ramach Funduszu Sołeckiego powinna być zakończona do końca roku 
kalendarzowego, na który zgodnie z obowiązującą ustawą, te środki finansowe zostały 
zabezpieczone. Prosimy o zamontowanie na wspomnianym placu zabaw elementów 
zakupionych w latach poprzednich. 
 



 
6. Klub w dalszym ciągu widzi konieczność intensyfikacji działań w kierunku zawarcia umów w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych z właścicielami nieruchomości, którzy do tej pory 
takiej umowy nie zawarli, oraz intensyfikację ponagleń właścicieli posesji, które nie zostały 
podłączone do nowo wybudowanych sieci kanalizacji sanitarnej, a powinny, zgodnie z 
obowiązującym prawem.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych 
                                                                                                                                          WSPÓLNA SPRAWA 

 
                                                                                                                                Ewa Szczepańska 

 


